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PROTOKÓŁ Nr 4/2008 

z posiedzenia Konwentu Rady Miejskiej 
odbytego w dniu 13 marca 2008 roku 

 
Obecni na posiedzeniu: 
Jan Mazur – Przewodniczący Rady 
Andrzej Budych –  Przewodniczący Komisji Rewizyjnej 
Sylwester Budych – Przewodniczący Komisji Porządku Publicznego i Praworządności  
Krzysztof Krzywak – Przewodniczący Komisji Gospodarki i BudŜetu 
Ryszard Dembniak – Przewodniczący klubu radnych GIW 
Dariusz Drosik – Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury i Pomocy Społecznej 
 
Nieobecni usprawiedliwieni: 
GraŜyna Znamirowska – Szwarc – Wiceprzewodniczący Rady 
Ryszard Stachowiak – Przewodniczący klubu radnych GWS 
 
W zakresie przedstawianych spraw: 
Zastępca Burmistrza Ewa Omelczuk 
Dorota Chłopowiec w/m 
Alicja Klawiter w/m 
 
Posiedzenie trwało od godz. 14.00 do godz.17.30 
 
Porządek posiedzenia:  

1. Zgodnie z planem Komisji Stałych i sesji 
 
Pani Dorota Chłopowiec przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmian w budŜecie gminy 
na 2008 rok. 
Przewodnicz ący Komisji Porz ądku Publicznego i Praworz ądności Sylwester Budych 
zgłosił zapytanie dlaczego nastąpiły zwiększenia po stronie dochodów we wpływach z 
podatku rolnego i opłaty skarbowej. 
Konwent zapoznał si ę i skierował projekt uchwały pod obrady Komisji . 
 

Pani Alicja Klawiter  przedstawiła projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 
uchwalenia rocznego Programu Współpracy Gminy Zbąszynek z organizacjami 
pozarządowymi oraz innymi podmiotami na 2008 rok. 
Przewodnicz ący Komisji Rewizyjnej Andrzej Budych był zdania, by kompleksowo 
rozwiązać kwestię współpracy z organizacjami pozarządowymi poprzez dopracowanie 
regulaminu o wnioski wysunięte podczas Komisji Rewizyjnej.  
Przewodnicz ący Komisji Gospodarki i Bud Ŝetu Krzysztof Krzywak był zdania, Ŝe projekt 
uchwały wskazuje na to, Ŝe prawo zostaje dopasowywane tylko do sytuacji, brakuje 
planistycznego działania. Zaproponował, by działać systemowo a nie doraźnie. 
Konwent zapoznał si ę i skierował projekt uchwały pod obrady Komisji . 
                  

Przewodnicz ący Rady Jan Mazur  poinformował, Ŝe został powołany zespół do 
opracowania Strategii Rozwiązywania Problemów Społecznych, w związku z czym 
wprowadzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia Gminnej Strategii Rozwiązywania 
Problemów Społecznych zostaje przełoŜone na termin późniejszy.   
  
Zastępca Burmistrza Ewa Omelczuk przedstawiła koncepcję przekształceniową Zakładu 
Usług Komunalnych w Zbąszynku, omawiając poszczególne etapy przekształcenia, 
wskazując pozytywne i negatywne skutki przekształcenia oraz obrazując jak sytuacja 
wygląda w przykładowych gminach, które podjęły taką decyzję. 
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Zastępca Burmistrza Ewa Omelczuk przedstawiła koncepcję funkcjonowania opieki 
zdrowotnej na terenie gminy: 
W powyŜszym temacie poinformowała, Ŝe Pan Czarnecki poproszony o zajęcie stanowiska, 
do dzisiejszego dnia nie określił czy wywiąŜe się ze swoich zapewnień. Zastępca Burmistrza 
zaznaczyła, Ŝe naszym celem byłoby stworzenie Domu Dziennego Pobytu, zgodnie z 
zapisami w Strategii gminy. Budynek Przychodni na ul. Kosieczyńskiej wymaga gruntownego 
remontu a budŜet gminy pozwala tylko na wykonanie doraźnych remontów. Jak 
poinformowała Zastępca Burmistrza jest bardzo duŜa moŜliwość uzyskania środków 
zewnętrznych na wykonanie termomodernizacji w Przychodni na ul. Kosieczyńskiej. ZłoŜone 
zostały karty preselekcji, obecnie trwają prace nad uaktualnieniem dokumentacji. 

Jeśli chodzi o przychodnię na ul. Długiej Zastępca Burmistrza Ewa Omelczuk poinformowała, 
Ŝe lekarze nie bardzo chcą przejść na ul. Kosieczyńską. Jak poinformowała, Burmistrz jest 
zdania, by nie sprzedawać lokali lekarzom przez nich dzierŜawionych, poniewaŜ istnieje 
obawa przed funkcjonowaniem wspólnot. Ponadto Rada Powiatu wyraziła zgodę poprzez 
podjęcie uchwały na odstąpienie odwoływania darowizny w przypadku przeznaczenia części 
przychodni na inne cele niŜ zdrowotne. Podjęta uchwała skutkuje zmianą zapisu w akcie 
notarialnym. 
Odnośnie pozyskania środków z PeFRON-u na zainstalowanie windy Zastępca Burmistrza 
poinformowała, Ŝe gmina nie jest organem prowadzącym obiekt, tylko właścicielem, więc nie 
moŜe się starać o takie dofinansowanie.  
Zastępca Burmistrza poinformowała równieŜ, Ŝe otrzymała ofertę rozpoczęcia działalności 
fizykoterapeutycznej na naszym terenie, problem obecnie stanowi wynajęcie odpowiedniego 
pomieszczenia dla potrzeb takiej poradni.  
 
Konwent poruszył równieŜ temat przygotowania wniosku o uporządkowanie gospodarki 
wodno-ściekowej na terenie gminy.  
 
W temacie wniosku mieszkańców ul. Platanowej Zastępca Burmistrza Ewa Omelczuk 
poinformowała, Ŝe zorganizowano spotkanie z wnioskodawcami, podczas którego 
wyjaśniono zasygnalizowany problem, zapewniając, Ŝe gmina będzie dbała o to, by nie 
koncentrować na tym terenie działalności usługowej, uciąŜliwej dla mieszkańców. 
 
W sprawach bie Ŝących 
Przewodnicz ący Rady Jan Mazur  

- poinformował Konwent o dalszym przebiegu sprawy dot. skargi Wojewody na zapis w 
Statucie odnośnie działalności Konwentu – odpowiedź na skargę wysłano do Sądu 
Administracyjnego w Gorzowie Wlkp. 

- przedstawił obecnemu na Konwencie Przewodniczącemu Komisji Rewizyjnej 
odpowiedź na zapytanie skierowane podczas posiedzenia Komisji Rewizyjnej w lutym 
br. 

- przedstawił propozycję radcy prawnego odnośnie przyjęcia deklaracji w sprawie 
przyjęcia kodeksu etyki radnego.  

 
 
Na tym zakończono posiedzenie Konwentu. 
 
Przewodniczący Rady  
 
Jan Mazur 
 
Protokołowała: 
 
Magdalena Tomaszewska 
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Otrzymują: 
1. Przewodniczący Rady 
2. Burmistrz 
3. p.o. Sekretarz 
4. Skarbnik 
 


